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Svar på fråga vid KF 2017-11-27 

Frågeställare: Kjell Sjö)und (C) 

Fråga: Av vilken anledning har majoriteten i Karlsborgs kommun nedprioriterat direktionens 
möten i Räddningstjänsten Östra Skaraborg? 

Svar: Vår kommun har ingått i Räddningstjänsten Östra Skaraborg, RÖS, i cirka 20 år. En 
samverkan som från böljan omfattade fyra kommuner och som sedan har växt till dagens sju 
samverkande kommuner. Förbundet leds aven direktion med två ledamöter samt två ersättare från 
vardera kommun. Grundtanken är/var att det ska vara kommunal- och oppositionsråd som 
representerar kommunen men nu är det bara ett fåtal av medlemskommunerna som följer detta. Vår 
egen kommun följer ju inte heller detta. 

Med tanke på alla de följduppdrag som kommunstyrelsens ordförande och andre vice ordförande 
förväntas lösa så hamnar dessa båda allt som oftast i lägen där man tvingas prioritera. Det handlar 
då inte om nedprioritering av de frågor som hanteras av räddningstjänsten. Har man inte möjlighet 
att vara med på själva mötet med direktionen så får man söka lösningar på frågorna och göra inspel 
på annat sätt. De ärenden och uppgifter som RÖS ansvarar för är i princip aldrig partipolitiska och 
även om det är direktionen som formellt fattar besluten så avgörs de sällan, eller aldrig, vid själva 
direktionsmötet. 

Jag träffar såväl heltids- som deltidsbrandmän och även andra ledamöter i direktionen. De tycks 
inte dela Kjell Sjölunds oro men den är naturligtvis ändå värd att ta på allvar. 

Frågan jag ställer mig är dock varför Kjell Sjölund väljer att lyfta den här frågan på det formella sätt 
han gör nu. Vi träffas ju i stort sett varje vecka i samband med olika sammanträden men där har 
frågan aldrig lyfts. Varför? 
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